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PROTOKÓŁ Nr 7/2009 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 
odbytego w dniu 13 sierpnia 2009 roku 

 
 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
Nieobecni: 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Aneta Nawracała – Skarbnik 
Stanisław Jakimczuk - Zastępca Kierownika RIT  
Tadeusz CzyŜ – Inspektor ds. budownictwa 
 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.30 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i w 
budŜecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1). 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w roku 2009 z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych i 
remontowych (projekt nr 2). 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Inspektor Tadeusz Czy Ŝ omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod wydobywanie kopalin – piasków 
i Ŝwirów na terenie Gminy Zbąszynek obręb wsi Kosieczyn, dz. Nr 683 (projekt nr 4) 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Inspektor Tadeusz Czy Ŝ omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Zbąszynek w obrębie wsi Kosieczyn (projekt nr 5) 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
 
Zastępca Kierownika RIT Stanisław Jakimczuk omówił projekt uchwały w sprawie 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  (projekt nr 6) 
Konwent skierował projekt uchwały pod obrady Komisj i. 
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W sprawach bie Ŝących:  
 
Ponadto członkowie Konwentu otrzymali informacje w temacie realizacji wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zbąszynek oraz współpracy 
międzygminnej i zagranicznej, stanowiące przedmiot obrad sierpniowych komisji. 
 
Radny Sylwester Budych zwrócił uwagę, by obsypać skarpę przy asfalcie na remontowanej 
drodze Zbąszynek-Dąbrówka Wlkp.  
 
Członkowie Konwentu stanęli na stanowisku, by rozwiązać problem przejazdu TIR-ów przez 
miasto.  Stwierdzono, iŜ TIR-y, mimo zakazu na drogach przejeŜdŜają przez ul. Warszawską 
i Kasprowicza, naleŜy więc uczulić Policję na ten problem. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur      
 
  
 
 
Protokół  otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 


